

|                  |   |                    |                                       |
|------------------|---|--------------------|---------------------------------------|
| <b>Møte:</b>     | <b>Medvirkning forprosjekt – Gruppe 28 Utomhus (felles)</b> | <b>Prosjekt:</b>   | <b>Nye Aker og Nye Rikshospitalet</b> |
| <b>Saksnr:</b>   | 116163  | <b>Dok.dato:</b>   | 14.03.2022                            |
| <b>Møtedato:</b> | 11.03.2022 / start kl 08:00 – slutt kl 12:00                | <b>Sted:</b>       | Teams                                 |
| <b>Referent:</b> | Tina Sønnichsen   | <b>Neste møte:</b> | 13.05.2022 kl. 8.30-11.30             |

#### Deltakere/mottakere:

| Navn                                  | Funksjon                         | Rolle/Organisasjon      | Tilstede             |
|---------------------------------------|----------------------------------|-------------------------|----------------------|
| <b>Steinar Aasheim</b>                | S.led. EIE (Gruppeleder)         | <b>Gruppeleder, OUS</b> | X – gikk ut kl. 9.40 |
| Bjørn L. Andreassen                   | S.led. EIE                       | Fagperson, OUS          | x                    |
| Kirsti Tangen-Fosser                  | Rådgiver/Koordinator Aker        | Fagperson, OUS          | x                    |
| Sonja Pedersen                        | Ingeniør EIE                     | Fagperson, OUS          | x                    |
| Harald Brekke                         | Avd. IOL                         | Fagperson, OUS          | x                    |
| Rolf Amund Stark                      | Rådgiver logistikk               | Fagperson, OUS          | -                    |
| Trond Tangnes                         | Kontor/adm                       | Fagperson, OUS          | Deltok fra 9.30      |
| Martin Andreas Furu                   | Styremedlem bedriftsidrettslaget | Fagperson, OUS          | -                    |
| Hanne Krogstad Jenssen                | Spesialfysioterapeut             | Fagperson, OUS          | -                    |
| Trude Sjøholt-Hawkins                 | Radiograf                        | Fagperson, OUS          | x                    |
| Fredrik Fällman                       | Spesialsykepleier                | Fagperson, OUS          | x                    |
| Nicole Warmbrodt                      | Enhetsleder                      | Fagperson, OUS          | -                    |
| Eva Helene Bjørnø                     | Kreftsykepleier                  | Fagperson, OUS          | -                    |
| Ragnhild Hals                         | Spesialsykepleier                | Fagperson, OUS          | x                    |
| Anders Halden                         | Områdeleder                      | Fagperson, OUS          | -                    |
| Marius Kampen Engevoold, Fagforbundet | Spesialhjelpepleier              | Tillitsvalgt, OUS       | x                    |
| Ivar Karlsen, Fagforbundet            | Gartner                          | Tillitsvalgt, OUS       | x                    |
| Karin Borgen                          | Spesialrådgiver (med)            | Verneombud, OUS         | x                    |
| Sven Erik Lysèn                       | Spesialsykepleier                | Verneombud, OUS         | x                    |

|                           |                       |                       |   |
|---------------------------|-----------------------|-----------------------|---|
| Maria Gjerde              | Onkologisk sykepleier | Verneombud, OUS       | - |
| Anita Sofie Fenne         | Fagkoordinator        | Nye OUS               | x |
| Trine Karlstad            | Fagkoordinator        | Nye OUS               | x |
| Thea Koren                | Fasilitator           | HSØ PO                | x |
| Tina Sønnichsen           | Referent              | HSØ PO                | x |
| Annike Wilhelmina Refvem  | Arkitekt              | Prosjekteringsgruppen | x |
| Kristin Spradbrow Treloar | Arkitekt              | Prosjekteringsgruppen | x |
| Anette Wisth              | Landskapsarkitekt     | Prosjekteringsgruppen | x |
| Sandra Scott Nikolaisen   | Brukerrepresentat     |                       | x |
| Hassan Abdi Ahmed         | Arkitekt              | Prosjekteringsgruppen | x |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon:  | Ansvar: | Frist: | Status:     |
|-----------------------|--------------|--|---------|--------|-------------|
| 02-00                 |              | <p><b>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</b></p> <p>Møtet er det første i en serie på tre møter i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i ny gruppe 28 Utomhus (felles). Gruppen skal vurdere utforming av utomhus områder for NRH og NSA – på prinsipp nivå, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Torg</li> <li>• Akser</li> <li>• Pauseområder</li> <li>• Turstiforbindelse</li> </ul> <p>MERK at ting, som tas i regulering og ting som refererer til funksjonsområder ikke tas med i denne gruppen.</p> <p><b>Agenda</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Velkomst</li> <li>2. Hva har skjedd i prosjektet siden sist?</li> </ol> |         |        | Informasjon |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon:  | Ansvar: | Frist: | Status:     |
|-----------------------|--------------|--|---------|--------|-------------|
|                       |              | 3. Nytt fra Nye OUS<br>4. Gjennomgang av utomhus for NSA og for NRH<br>5. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring<br>6. Eventuelt   |         |        |             |
| 02-01                 |              | <b>Velkomst</b><br>Velkommen til ny medvirkningsgruppe.<br>Først gjennomgås presentasjoner for begge prosjektene. Deretter spørsmål og drøftinger av felles innspill.<br>Referat kommer innen 8 dager.<br>Innspill fra gruppen kan påvirke agenda til de neste møtene.   |         |        | Informasjon |
| 02-02                 |              | <b>Status – hva har skjedd i prosjektet siden sist? v/ HSØ PO</b><br>Felles presentasjon var sendt frem til møtet og ble gjennomgått.<br><br>Disse områder <b>gjennomgås ikke</b> i dagens møte:<br>Uteområder tilknyttet funksjonsområder som behandles i andre medvirkningsgrupper <ul style="list-style-type: none"> <li>• områder rundt akuttmottak</li> <li>• infeksjonsmedisinsk barnepost og høysikkerhetsisolater</li> <li>• takhage barn og ungdom NRH</li> <li>• hele PHA (Sør, Midt og Nord) NSA</li> <li>• vare- og distribusjonssentral</li> </ul> Alle spørsmål er velkomne, spørsmål fra denne gruppen kan tas med videre til de andre medvirkningsgruppene og her koordinerer gruppeleder og fagkoordinatorene mellom gruppene i OUS<br>- Transportvei for ambulanser skal ikke gjennomgås i dette møtet, pågår egen sak |         |        |             |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon:   | Ansvar:        | Frist:             | Status:                 |
|-----------------------|--------------|---|----------------|--------------------|-------------------------|
|                       |              | om dette i samarbeid mellom OUS og prosjekt.<br>- Varetransport for andre områder kan nevnes og adresseres til logistikk-gruppe.  |                |                    |                         |
|                       |              | <b>Status – hva har skjedd i prosjektet siden sist? v/ Fagkoordinator Nye OUS</b><br>Fagkoordinator nevner innspill fra velferdstiltak arbeide som sikkert kommer opp i dette møtet også.<br>- sykkelparkering<br>- skilting<br>- turstier<br>Innspillene fra velferdsgruppen er referert i vedlagt power point med oppsummeringer fra møtet.<br><br><b>Fagkoordinator gikk igjennom «Virksomhetsplassering ved Nye Rikshospitalet – endelig rapport februar 2022» Rapport sendes frem etter møtet.</b> | Fagkoordinator | Så raskt som mulig | Informasjon<br><br>Åpen |
| <b>02-03</b>          |              | <b>Gjennomgang av utomhus NSA v/ARK</b><br>For spørsmål, drøftinger og oppsummering fra møtet vises til vedlagt power point.  |                |                    | Informasjon             |
| <b>02-04</b>          |              | <b>Gjennomgang av utomhus NRH v/ARK</b><br>For spørsmål, drøftinger og oppsummering fra møtet vises til vedlagt power point.  |                |                    | Informasjon             |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon:   | Ansvar:            | Frist:     | Status: |
|-----------------------|--------------|---|--------------------|------------|---------|
| 02-05                 |              | <p><b>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring v/HSØ PO</b></p> <p>Enighet om at oppgaven for gruppens deltakere er å gi en samlet omforent tilbakemelding og evt tydeliggjøre og supplere oppsummeringen fra møtet, vedlagt i power point.</p> <p>OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen <b>28.03.2022 kl 12:00.</b></p> | <i>Gruppeleder</i> | 28.03.2022 | Åpen    |
| 02-06                 |              | <b>Eventuelt</b>  |                    |            |         |

## Tilbakemeldingsskjema

|                          |  |                              |                                |
|--------------------------|--|------------------------------|--------------------------------|
| <b>Møte</b>              | Medvirkning forprosjekt – Gruppe 28 Utomhus (felles) | <b>Prosjekt</b>              | Nye Aker og Nye Rikshospitalet |
| <b>Saksnr</b>            | 116163   | <b>Dok.dato</b>              | 28.03.2022                     |
| <b>Medvirkn.møtedato</b> | 11.03.2022   | <b>Frist for tilbakemeld</b> | 28.03.2022 kl. 12.00           |
| <b>Medvirkn.gr.leder</b> | Steinar Aasheim                                      |                              |                                |

### Tilbakemelding på referatet

Et godt referat som gjenspeiler møtet.

Martin Andreas Furu var med i møtet fra kl. 09:00

Utemøbler bør være fastmonterte eller så tunge at de ikke kan flyttes rundt, spesielt i områder med lite tilsyn.

Det står lite i referatet fra RH om utelys, turstier, benker, lekeapparat, universell utforming ikke brostein osv . Dette er like viktig på RH som på Aker.

### Forslag til endring innen gjeldende aktivitet (3-5 punkter)

- 
- 
- 
- 
- 

### Tilbakemelding fra Nye OUS

Nye OUS støtter at innspill og forslag vurderes for begge sykehus, NSA og NRH. Uteområdene ved begge sykehusene bør tilrettelegges for pasienter og pårørende i alle aldersgrupper og funksjonsnivå..

## Veileder

### Generelt

- Det er kun de feltene med gul merking som kan redigeres.
- Dokumentet vil bli konvertert til .pdf før innsending til HSØ PO.
- Hold språket konsist og så nøyaktig som mulig.
- Ved anbefalinger så bruk **bør** fremfor **skal**. Medvirkningen er rådgivende.
- Alle aksjonspunkter bør resultere i en prioriteringsliste, og der hvor det er nødvendig i samråd med aktuelle medvirkningsgrupper.
- Ved flere alternativer vær tydelig i prioriteringene som gjøres. List opp prioriteringene i synkende rekkefølge.
- Spørsmål som ikke er en del av oppdraget har ikke prosjektet kapasitet til å svare ut.

### De forskjellige cellene i skjemaet

- «Møte», «Prosjekt» og «Saksnr.»
  - Her fyller du inn de samme dataene som er oppgitt i selve referatet.
- Tilbakemelding på referat
  - Innspill gruppen har for på referatets innhold. Er det mangler, unøyaktigheter, feil etc.
- Forslag til endring innen gjeldende aktivitet
  - Innspill til HSØ PO som det må jobbes med videre innenfor aktivitetens funksjon.
  - Kan tas utgangspunkt i oppgitte oppgaver fra referat/medvirkningsgruppemøte.
  - Gjøres så konkrete som mulig.
  - Skal være omforente tiltak for hele gruppen.
- Tilbakemelding fra Nye OUS
  - Denne rubrikken er forbeholdt Nye OUS for kommentarer på referatet og tilbakemeldingen fra medvirkningsgruppen. Evt annen tekst i denne rubrikken vil bli fjernet før tilbakemeldingen oversendes HSØ PO.